
ALTS bestyrelsesmøde d. 11. August 2021 kl.
18.00

Sted: Klubhuset
Til stede: Kjeld, Anders, Helen, Niels, Markus
Fraværende: Karen, Thomas
Referent: Anders

Dagsorden

0. Opfølgning på mødet d.28.06.21 (punkter, der ikke er med på den
aktuelle dagsorden)
Forsikringssagen vedr. vandskade i mellemgangen er afsluttet. Vi
har modtaget 21 KKR fra Tryg.

1) Orientering fra Formanden

2) Orientering fra Kassereren
a) Økonomisk forløber 2021 indtil videre som forventet.

Regnskab pr. 30.06.21 er lagt ind på Trello.

3) Orientering fra Hus og anlæg.
a) Det er lykkedes Erik Eiby at få boldopsamleren svejset så den er

stærkere end originalen.
b) Installation af varmepumpe-beslutning mangler
c) Trådhegnet omkring banerne trænger til eftersyn
d) Der monteres en luft til luft varmepumpe.

4) Orientering fra Café udvalg
a) Der er afsat penge til et nyt komfur.

5) Orientering fra Motionist aktiviteter
a) Der kommer et gratis 60+ træningsarrangement d. 17-19

september.

6) Orientering fra Turnerings-aktiviteter



a) Vel-byg cup afvikles 21/8. Klubben booker baner og køber
bolde til turnering. Karen er til stede i løbet dagen og står for
afviklingen af turneringen.

i) Næste år bliver Vel-byg cup i den første del af sæsonen.
b) Klubturnering skal snart i gang. Finaledagen forventes at

forløbe som sidste år med mad og drikkevarer i løbet af dagen
og uden fest om aftenen.

7) Orientering fra Kommunikation
a) Intet nyt.

8) Orientering fra Baneomlægnings udvalg
a) Der arbejdes stadig med at reducere prisen på jordarbejdet.
b) Fundraising er i gang. Vi har indtil videre fået 50.000 fra

DIF/DGI foreningspulje. Det vil kræve yderligere tilsagn fra
fonde, før vi kan sætte arbejdet i gang.

9) Orientering fra Café-moderniseringsudvalg
a. Der afsættes penge til en ny ovn til Carola.

10) Dagsordenspunkt generelt
a) opfølgning på Leschly Cup: Meget tilfredsstillende deltagelse i

GPS turneringen, hvor der var kvalifikationsturneringen for
både herrer og damer. Den administrative styring af
turneringen ikke tilfredsstillende. LC-udvalget har
evalueringsmøde senere på måneden. Der er indkommet et
forslag om at løfte veteranrækkerne til internationalt niveau.

11) Medlemshenvendelse er vendt på bestyrelsesmødet. Vi arbejder
videre med en række konstruktive forslag samt et svar. Emnerne til
det foreslåede medlemsmøde i September mener vi, bør tages op
på generalforsamlingen i januar 2022.

12) Næste møde: 15. November hos Kjeld


